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Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse om udviklingen de sidste 3 år i skattebetalingen fra deleøkonomiske 

aktiviteter?  

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra Skattestyrelsen: 

 

”Skattestyrelsen kan ikke isoleret set opgøre udviklingen i skattebetalingen fra deleøkono-

miske aktiviteter.  

 

Dette skyldes, at der ikke findes en entydig definition af, hvad der anses for at være dele-

økonomisk aktivitet, og at indtægter for udbydere af deleøkonomiske aktiviteter skal med-

regnes i forskellige felter på årsopgørelsen, hvor der også medregnes andre beløb, som 

ikke stammer fra deleøkonomisk aktivitet.  

 

Derudover er de virksomheder, som formidler udbud af deleøkonomisk aktivitet, ikke 

særskilt registreret som deleøkonomiske virksomheder. Disse to forhold gør, at det ikke 

er muligt at isolere udviklingen i skattebetaling på deleøkonomiske aktiviteter fra andre 

aktiviteter.” 
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